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پیچیده شده است 

سرمربی تیم ملی روی نیمکت  
سپاهان در جام باشگاه های آسیا 

ایسنا: سرمربی تیم ملی هندبال مردان هدایت 
یک تیم باشگاهی را برعهده خواهد گرفت. وسلین 
وویوویچ سرمربی تیم ملی هندبال مردان قرار است 
برای مسابقات جام باشگاه های آسیا هدایت تیم 
فولاد مبارکه سپاهان را برعهده بگیرد. همچنین 
قرار است هدایت این تیم در فصل آینده نیز برعهده 
ویوویچ باشد. وسلین وویوویچ هدایت تیم ملی 
هندبال مردان ایران را در بازی های کشورهای 
اسلامی و در مسابقات قهرمانی جهان برعهده 
داشت. ملی پوشان ایران با هدایت وسلین موفق به 
کسب برنز کشورهای اسلامی شدند و در قهرمانی 
جهان نیز با برد شیلی به دور دوم مسابقات صعود 
کردند. وسلین در اواخر سال گذشته برای دومین 
سال پیاپی هدایت تیم ملی هندبال مردان را قبول 
کرد. تیم ملی ایران در این سال بازی های آسیایی 
هانگژو، قهرمانی آسیا و انتخابی المپیک را پیش رو 

خواهد داشت. 

خارجازمستطیلسبز

بانوی پیر از سهمیه اروپا دور شد  
تیم فوتبال یوونتوس در سری آ ایتالیا مقابل 
تیم رده دومی شکست خورد. درهفته بیست و 
نهم سری آ ایتالیا دو تیم فوتبال لاتزیو و یوونتوس 
به مصاف هم رفتند که لاتزیو با نتیجه ۲ بر ۱ به 
پیروزی رسید. سرگئی میلینکوویچ ساویچ در 
دقیقه ۳۸ و متیا زاکاگنی در دقیقه ۵۳ برای لاتزیو 
گل زنی کردند. در طرف مقابل آدرین رابیو در 
دقیقه ۴۲ برای یوونتوس تک گل بازی را به ثمر 
رساند تا این بازی با باخت بانوی پیر همراه باشد. 
لاتزیو با این پیروزی ۵۸ امتیازی شد و جایگاه 
خود را در رده دوم سری آ محکم کرد. تیم فوتبال 
یوونتوس با این شکست به به ششمن باخت خود 
رسید تا این تیم با ۴۴ امتیاز در رده هفتم بایستد و 
از سهمیه اروپا دور شود. در این رقابت یوونتوس ۱۱ 
موقعیت گل داشت درحالی که حریفش ۹ موقعیت 

گل را در دروازی حریف خلق کرد. 

خبـــــر

اردوی تیم ملی جوانان تعطیل شد، تیم ملی تا آستانه اخراج پیش رفت

آبروریزی در هتل المپیک! 

سالپنجم
شماره1525

آرمان ملی: در شرایطی که تا یک ماه دیگر 
چند تیم فوتسال از کشورهای دیگر به ایران 
سفر می کنند، تیم ملی فوتسال ایران تا آستانه 
اخراج از هتل پیش رفت و اردوی تیم جوانان 

تعطیل شد!
  ماجرا 

و  عجیب  روز  ایران  فوتسال  شنبه 
بی سابقه ای را تجربه کرد. مجموع اتفاقاتی 
نان شد  که باعث تعطیلی تمرین تیم جوا
و تیم ملی بزرگسالان تا مرز اخراج از هتل 
المپیک پیش رفت. ماجرا از جایی آغاز شد که 
هتل المپیک بعد از گذشت تنها یک روز از آغاز 
اردوی تیم ملی فوتسال بزرگسالان اعلام کرد 
به دلیل بدهی فدراسیون فوتبال به این هتل 
و بی توجهی به تذکرات، ملی پوشان باید این 
هتل را ترک کنند. این تهدید وقتی جدی تر 
شد که مسئولان هتل المپیک اظهار کردند 
بازیکنان باید تا بعدازظهر اتاق هایشان را خالی 
کرده و آن را تحویل بدهند. مهر نوشت: در 
فاصله رایزنی مدیران فدراسیون فوتبال با هتل 
المپیک و به موازات آن، یک راهکار دیگر در 
دستور کار کمیته فوتسال قرار گرفت. علاوه بر 
تیم ملی فوتسال بزرگسالان، تیم های جوانان 
فوتسال و تیم فوتبال دختران نوجوان هم در 
اردو بودند. دختران در هتل آکادمی و تیم 
جوانان هم در خوابگاه کمپ اسکان داشتند 
و مقرر شد با دو جابه جایی، مشکل تیم ملی 
فوتسال برطرف بشود. بر این اساس، اردوی 
تیم جوانان که قرار بود تا دوشنبه در جریان 
باشد، تعطیل شد تا تیم دختران به جای آنها به 
خوابگاه کمپ بروند و تیم وحید شمسایی هم 
با ترک هتل المپیک در هتل آکادمی جایگزین 
محل اقامت دختران بشوند. تیم جوانان با تهیه 
فوری بلیت برای چند بازیکن خود، اردویش را 
زودتر از تاریخ مقرر تعطیل کرد اما با گذشت 
زمان، رایزنی های فدراسیون هم با هتل 
المپیک جواب داد تا تیم شمسایی در آستانه 
اخراج از این هتل، مجددا پس از تمرین نوبت 
عصر به اتاق هایشان برگردند و فعلًا در المپیک 
ماندنی باشند. رقم خوردن این اتفاق آن هم 

در روزی که هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
جلسه داشت و راهکاری برای این مشکل 
ارائه نکرد در نوع خود عجیب و بی سابقه است 
به ویژه اینکه این بی تدبیری باعث تعطیل 
شدن ۵ جلسه تمرینی تیم جوانان شد و از 
سوی دیگر تیم ملی هم در جای خود در هتل 
المپیک باقی ماند. مشخص نیست با این سبک 
از مدیریت فدراسیون فوتبال که مشکلات 
مالی اش دیگر بر هیچکس پوشیده نیست 
چطور قرار است تیم ملی فوتسال ازبکستان 
برای انجام دوبازی با تیم ملی کشورمان به 
ایران بیاید؟ آیا قرار است این آبروریزی در 
اسکان یک تیم خارجی هم رخ بدهد؟ وضعیت 
برگزاری تورنمنت فوتسال جوانآنکه قرار است 
به میزبانی ایران و با حضور چین تایپه، ویتنام 
و ازبکستان برگزار بشود چه می شود؟ آیا برای 
دعوت و برگزاری این تورنمنت منابع مالی 
لازم پیش بینی شده است؟ و در پایان اینکه 
چه کسی پاسخگوی تعطیلی تمرینات تیمی 
است که از هفته ها قبل برنامه آماده سازی 

خود را به فدراسیون داده بود؟
  صحبت شمسایی 

وحید شمسایی در گفت وگو با فارس، در 

مورد ترک تیم ملی فوتسال از هتل المپیک، 
محل اسکان تیم ملی اظهار داشت: من به 
جزئیات قرارداد مسئولان هتل المپیک و 
فدراسیون فوتبال کاری ندارم، ظاهراً آنها 
مشکلات مالی با یکدیگر دارند که هیچ 
ارتباطی با تیم ملی فوتسال ندارد. وی افزود: 
بعد از اینکه مسئولان هتل المپیک از ما 
خواستند که محل اسکان را ترک کنیم با 
تاج، رئیس فدراسیون فوتبال و ممبینی، 
دبیرکل فدراسیون در رابطه با این مشکل 
صحبت کردم که خدا را شکر با هماهنگی 
آنها این موضوع حل شد و ما در حال حاضر در 
محل اسکان خود هستیم. سرمربی تیم ملی 
فوتسال گفت: واقعا نمی دانم یک عده به 
دنبال چه هستند. تیم ملی کشور متعلق به 
همه است و همه باید آن را حمایت کنیم. 
بعضی از افراد خوشحال بودند که تیم ملی 
مشکل لباس، محل تمرین و... را دارد. لباس 
و محل تمرین یک چیز عادی در هر اردویی 
است و خدا را شکر با حمایت هایی که از طریق 
ریاست فدراسیون فوتبال و رئیس کمیته 
فوتسال انجام شده ما مشکلی نداشتیم و 
لباس های خود را به طور کامل گرفتیم و 

خود را برای دو بازی تدارکاتی با ازبکستان 
آماده می کنیم. 

  نظر صانعی 
علی صانعی در گفت وگو با فارس، در مورد 
لغو اردوی تیم ملی زیر ۲0 سال فوتسال، اظهار 
داشت: احسان اصولی، رئیس کمیته فوتسال 
بعد از ظهر به من تلفنی اعلام کرد که به 
دلیل مشکلاتی که در تیم بزرگسالان وجود 
دارد اردوی تیم ملی زیر ۲0 سال فوتسال 
امروز به پایان برسد و ما هم طبق دستور 
وی تمرینات را تعطیل کردیم. وی افزود: با 
توجه به اینکه بازیکنان تیم ملی زیر ۲0 سال 
از استان های مختلف همچون هرمزگان، 
کردستان، سیستان و بلوچستان، تهران 
.. هستند من به اطلاع آنها رساندم که  و.
اردوی تیم ملی به پایان رسیده، در صورتی 
که ملی پوشان بلیت خود را برای روز دوشنبه 
تهیه کرده بودند. سرمربی تیم ملی زیر ۲0 
سال فوتسال خاطرنشان کرد: با توجه به نبود 
جای خواب در شب برای ملی پوشان و بعد 
از اینکه این موضوع را به بازیکنان گفتم ۵ 
بازیکن صنایع هرمزگان اعلام کردند ساعت 
۸ شب به بندرعباس پرواز موجود است و من 
هم اجازه خروج را به آنها دادم. چند بازیکن 
سیستان و بلوچستان و کردستان با اتوبوس 
راهی استان های خود شدند و بازیکنان 
دیگر هم به همین نحو از اردو خارج شدند. 
با توجه به اینکه بازیکنان ما جوان هستند 
و خود را با هر مشکلاتی به تهران رساندند، 
آیا این درست است اردوی آنها تعطیل شود 
و خسارت بلیت بدهند و بلیت جدید تهیه 
کنند؟ وی گفت: من حتی کریمی، سرپرست 
تیم ملی بزرگسالان را دیدم که گفت به ما هم 
شام ندادند و قرار شد در آکادمی غذا با ظروف 
یکبار مصرف به ما بدهند. شب متوجه شدم 
که بازیکنان حداقل می توانستند امشب را 
در هتل آکادمی حضور داشته باشند. وقتی 
که شب مشکلی برای اسکان وجود نداشت 
 چرا به ما دستور تعطیلی اردوی تیم ملی

 را دادند؟

قهرمان پرتاب دیسک آسیا و نایب قهرمان 
المپیک گفت: با وضعیت مالی فعلی ورزش 
کشور فقط باید گلخانه ای عمل کنیم و اعزام ها 

کیفی باشد. 
  شرایط فعلی 

احسان حدادی در گفت وگو با فارس در مورد 
شرایطش اظهار داشت: اواخر سال گذشته 
تمریناتم را در جزیره کیش دنبال می کردم و 
وقتی برای تعطیلات نوروز به تهران آمدم به 
کرونا مبتلا شدم و ۱۴ روز در خانه ماندم و یک 
مقدار بهتر شده ام، اما هنوز از لحاظ تنفسی 
مشکل دارم. کم کم تمریناتم را دوباره آغاز کردم. 
متاسفانه در تهران به دلیل نبود زیرساخت های 
مناسب فرصتی برای تمرین وجود ندارد و 

تصمیم گرفتم دوباره کیش بازگردم. 
 مسابقات امسال 

وی در مورد اینکه امسال در چه مسابقاتی 
شرکت می کند، گفت: مدیر برنامه هایم برنامه 
چند مسابقه را در اروپا برایم فرستاد، اما هنوز 
تصمیم نگرفته ام و می خواهم پیک بدنی را برای 
بازی های آسیایی بگذارم و شاید امسال کمتر 
مسابقه بدهم. در مسابقات جام امام رضا )ع( 
هم احتمال زیاد حضور نخواهم داشت. قهرمان 

پرتاب دیسک آسیا در خصوص اینکه چقدر 
امیدوار است امسال حال ورزش از لحاظ مالی 
خوب باشد، تاکید کرد: اگر شرایط مانند سال 
گذشته باشد که نتیجه گرفتن کاروان ایران در 
بازی های آسیایی چیز شبیه محال است و با این 
وضعیت فقط باید گلخانه ای کار کنیم و اعزام ها 
کیفی باشد. ورزش ارتباط مستقیم با ارز دارد و 
از آنجایی هم که در داخل کشور شرایط اردویی 
فراهم نیست به همین دلیل کار سخت می شود. 
در حال حاضر غیر از فدراسیون کشتی که یک 
کمپ تخصصی کامل را دارد، یگر هیچ رشته ای 
شرایطش مناسب نیست. دوومیدانی هم اسمش 
این است که یک مجموعه تخصصی 7 هکتاری 

دارد، اما کیفیت و استاندارد خوبی ندارد. 
 جذب اسپانسر 

وی با اشاره به اینکه روسای فدراسیون ها از 

وضعیت مالی می نالند، عنوان کرد: در این بین 
برخی از روسای فدراسیون ها به خوبی می توانند 
پول بیاورند و اسپانسر جذب کنند. پس با این 
شرایط نتیجه می گیریم که پول هست، اما 
باید کسی باشد که توانایی جذب آن را داشته 
باشد. به شخصه خیلی خوشحال شدم که سجاد 
انوشیروانی رئیس فدراسیون وزنه برداری شد. 
چون خودش قهرمان بوده و وقتی به همراه 
بهداد سلیمی و چند قهرمان دیگر برای جذب 
اسپانسر اقدام کنند، مسلما می توانند آنها را برای 
حمایت مجاب کنند. متاسفانه خیلی از روسای 
فدراسیون ها یا ورزشی نبوده اند یا سطح پایینی 
داشته اند و بنابراین چییزی عاید آن رشته ها 

نشده است. 
 دوران بعد از قهرمانی 

قهرمان ۴ دوره بازی های آسیایی گفت: به 

عنوان ورزشکاری که کشور برایش هزینه کرده 
و به مدال دست پیدا کرده باید بعد از دوران 
قهرمانی هم به افراد دیگر کمک کنم که مدال 
بگیرند و به نوعی دین خودم را ادا کنم. اگر بعد 
از این دوران به دنبال زندگی خودم بروم خیانت 
کرده ام.نباید با بی ملایمتی ها میدان را خالی 
کنیم. به نظر من ورزشکاری که در المپیک 
مدال گرفته جنگجو بوده است و باید تا آخر هم 
بجنگد و ۴ ورزشکار مانند خودش تربیت کند. 
من بارها گفته ام هر کمکی که از دستم بربیاید با 
کمال میل انجام می دهم. حدادی در پایان عنوان 
کرد: همان طور که قبلا گفته ام هدف امسال من 
کسب پنجمین مدال بازی های آسیایی است و 
بعد از آن دوران حرفه ای ام به پایان می رسد. 
تمام تلاشم را می کنم که این اتفاق بیفتد و با 

خاطره ای خوش خداحافظی کنم. 

   جنگ  
باشگاه پالما اسپانیا نیز که در نخستین سال حضور 
طیبی در این تیم ابراز رضایت دارد، پس از دیدار شنبه 
شب گذشته مقابل بارسلونا در یک توئیت جالب برای 
این ملی پوش ایرانی نوشت: »ورم چشم، خراش، 

ضربه... از مسابقه بیرون می آیی یا جنگ؟«

 کنایه      
یوشوا کیمیش، ستاره بایرن پس از برد مقابل 
فرایبورگ برابر هواداران فرایبورگ، هر دو مشت را گره 
کرد. باشگاه فرایبورگ هم با تمسخر توییتی کنایه آمیز 
علیه ستاره بایرن منتشر کرد: »حرکات خوبی اتفاق 
افتاد، مخصوصا بعد از پایان بازی)اموجی تشویق(«.

             سه امتیازی  
تک گل دیدار رم و تورینو را پائولو دیبالا، ستاره 
آرژانتینی جالوروسی، به ثمر رساند. شاگردان ژوزه 
مورینیو از توقف اینتر و میلان در دیدارهای این هفته 
استفاده کردند و با کسب سه امتیاز مقابل تورینو، به 

رتبه سوم  جدول سری آ راه یافتند.
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کوتاه
ایسنا: بررسی حق الزحمه داوران در لیگ های معتبر 
اروپایی نشان می دهد که داوران انگلیسی و اسپانیایی 
سالانه به صورت میانگین، ۱۲0 و ۲۵0 برابر داوران ایرانی 
دستمزد می گیرند. پارسال و پس از سال ها دستمزد بسیار 
کم داوران، تحولی در حق الزحمه داوران ایجاد شد و آنها 
برای هر دیدار ۵ میلیون تومان دریافت می کنند. البته 
تعداد داوران در فوتبال ایران نسبت به فوتبال روز دنیا و به 
خصوص لیگ های معتبر اروپایی بسیار زیاد است که باعث 
می شود داوران در طول فصل بازی های زیادی را قضاوت 
نکنند. در حالی دستمزد داوران ایرانی برای هر بازی کمتر 
از ۱0 یورو است که در لیگ برتر انگلیس، داوران ۱۲0 برابر 
داوران ایرانی حق الزحمه می گیرند که در نوع خود بسیار 
عجیب و قابل بحث است. در بین لیگ های معتبر اروپایی، 
بیشترین دستمزد برای داوران اسپانیایی است که برای هر 

بازی، مبلغی حدود ۴۲00 یورو دریافت می کنند. 

بیــنالمــلل
    لیونل مسی با گلی که در دیدار برابر نیس به ثمر رساند 
از رکورد گلزنی کریستیانو رونالدو در فوتبال اروپا عبور کرد. 
به گزارش ESPN، لیونل مسی ستاره پاری سن ژرمن در 
دیدار برابر نیس بود. مسی در این بازی که در هفته سی ام 
رقابت های لیگ فرانسه برگزار شد توانست یک گل به ثمر 
رساند و یک پاس گل هم بدهد. این هزارمین گل و پاس گلی 
بود که مسی با پیراهن بارسلونا و پاری سن ژرمن به نام خود 
در فوتبال اروپا به ثبت رسانده است؛ به طوریکه او تاکنون 
70۲ گل باشگاهی به ثمر رسانده و ۲۹۸ پاس گل هم داده 
است. مسی شمار گل های باشگاهی خود در فوتبال اروپا را به 
عدد 70۲ رساند تا از رکورد گلزنی کریستیانو رونالدو در این 
رقابت ها عبور کند. رونالدو با پیراهن تیمهایی که در فوتبال 
اروپا برای آنها به میدان رفت موفق به زدن 70۱ گل شده بود 
که مسی با گلزنی برابر نیس از این رکورد گذشت. رونالدو 
بعد از سال ها حضور و درخشش  در فوتبال اروپا تصمیم به 
جدایی گرفت و اکنون در لیگ عربستان و برای النصر به 
میدان می رود. البته او در این تیم سعودی هم  درخشیده و 

آمار خیره کننده ای داشته است. 

دیدگـــــاه
نتیجه دربی قهرمان را مشخص می کند 

فرزادآشوبی
کارشناس فوتبال

تیم پرسپولیس مقابل ملوان در هفته بیست و پنجم لیگ 
برتر به برتری رسید. پرسپولیس بازی خیلی خوبی را انجام 
داد و به ویژه اینکه سرخ پوشان برای مدل و سبک بازی 
هجومی در هر شرایطی اصرار دارند. ضمنا در دیدار با ملوان 
در بخش هجومی بازیکنان با درک متقابل می توانستند 
نتیجه بهتری را هم به دست آورند، چون ملوان فضاهای 
زیادی را در اختیار پرسپولیس قرار داد. استقلال مقابل 
آلومینیوم بازی سختی را داشت چون آلومینیوم ساختار 
خیلی خوبی در دفاع کردن دارد. با توجه به مسائلی که در 
چند هفته اخیر استقلال از سر گذرانده، باید به ساپینتو و 
بازیکنانش تبریک گفت که در این شرایط و بروز مشکلاتی 
که می تواند هر تیمی را وارد بحران کند، کماکان کارشان 
را با قدرت ادامه می دهند. باتوجه به روندی که تیم های 
صدرنشین در پیش دارند کار ساده ای برای تعیین قهرمان 
نداریم. سه تیم سپاهان، استقلال و پرسپولیس درگیر 
شرایط پیچیده ای هستند. تیمی که در بازی های خود 
تمرکز بالاتر و هوش بیشتری را در استفاده از موقعیت ها 
نشان بدهد می تواند قهرمان شود. شاید روی کاغذ بازی های 
۵ هفته آخر سپاهان راحت تر باشد، اما در واقعیت فوتبال 
این گونه نیست که بتوانیم پیش بینی کنیم، چون دو تیم 
دیگر پایاپای برای قهرمانی با سپاهان رقابت دارند. به طور 
حتم نتیجه دیدار دربی استقلال و پرسپولیس در هفته 
بیست  وهفتم بازی تعیین کننده ای برای قهرمانی خواهد 
بود، چراکه تیم پیروز کماکان مدعی رسیدن به قهرمانی 
است و تیم بازنده امیدهایش کمرنگ خواهد شد. برای 
پرسپولیس به خاطر ساختاری که طی سال ها ایجاد کرده 
است شانس بالاتری برای پیروزی در دربی قائل هستم، اما 
پیش بینی فوتبال سخت است که کدام تیم برنده دربی 
خواهد بود. استقلال در ۱۱ هفته از مسابقات لیگ برتر 
توانسته ۱0 پیروزی را به دست بیاورد و قطعاً اعتماد به نفس 
بالایی برای بازیکنان به همراه خواهد داشت. البته فوتبال 
با این متر و معیارها سنجیده نمی شود و هر بازی شرایط و 
ویژگی خودش را دارد. در فضای دربی فاکتورهای خیلی 
مهمتری دخیل می شوند و کار برای هر دو تیم سخت تر 
خواهد شد. مسئولان باید جواب بدهند که چرا استقلال 
از لیگ قهرمانان آسیا حذف شد. چون این مسئولین با 
انتخاب های غیرحرفه ای باعث می شوند که استقلال برای 
دومین سال پیاپی از شرکت در آسیا محروم شود. واقعا 
خیلی عجیب و خنده دار است که این مدیران نمی توانند 
فوتبال را مدیریت کنند. اداره فوتبال آنقدر پیچیدگی 
و سختی ندارد، فقط افراد کار بلد نیاز دارد تا مسیر را به 
درستی طی کنند تا این حجم از نگرانی برای هواداران 
فوتبال به وجود نیاید. باشگاه های ما باید به درآمدزایی 
برسند. فوتبال ایران یک سری تیم های دولتی و صنعتی 
دارد که به راحتی و بدون هیچ مشکلی هزینه می کنند، 
ولی استقلال و پرسپولیس را وارد بورس کردند و می گویند 
که الزامات حرفه ای را رعایت نمی کنند. اصلی ترین درآمد 
باشگاه ها حق پخش تلویزیونی است که هنوز فوتبال مان 
این قابلیت را ندارد که حق پخش باشگاه ها را که بزرگ ترین 
منبع و چشمگیر است به آنها بدهد. فوتبال ایران برای 
به دست آوردن این مسائل که خیلی واضح و جزو اصول و 
حقوق اولیه است مشکل دارد. بر همین اساس چطور باید 
انتظار داشته باشیم که استقلال و پرسپولیس بدون مشکل 
و نگرانی مسیر خودشان را طی کنند. همیشه باید چشم 
به این داشته باشند که از جایی منابع برای باشگاه بدهکار 

تامین شود. 

ادموند اختر پیشکسوت استقلال می گوید پس 
از شروعی که ریکاردو ساپینتو در این تیم داشت 
شانس کمی برای موفقیت او وجود داشت، اما اکنون 
آبی پوشان می توانند شانس قهرمانی را بیشتر کنند 

و این عنوان را به دست بیاورند. 
 فاصله استقلال با صدر جدول کمتر شد؟

شکست سپاهان حساسیت ها را بیشتر کرد. حالا 
استقلال و پرسپولیس به دنبال این هستند از یک 
اشتباه دیگر سپاهان استفاده کرده تا خود را به صدر 
جدول برسانند، در بالای جدول هم امتیاز بودن 
استقلال و سپاهان و یک اختلاف امتیاز پرسپولیس 
مقابل این دو تیم باعث شده تا شرایط در بالای 
جدول بسیار پیچیده شود و هر تیمی که اشتباه 

کند به طور حتم قهرمانی را از دست خواهد داد. 
  بازی با آلومینیوم اراک چطور بود؟

آبی ها با اینکه چند بازیکن خود را در اختیار 
نداشتند بازی خوبی از خود انجام دادند و حتی 
می توانستند به جای یک گل چند گل وارد دروازه 
آلومینیوم کنند اما مهاجمان استقلال از اشتباهات 

مدافعان آلومینیوم استفاده نکردند. 
 عملکرد آلومینیوم را چگونه دیدید؟

این تیم با رحمتی بازی های خوبی از خود به 
نمایش گذاشته آن ها در دقایق پایانی فشار زیادی 
روی دروازه استقلال به وجود آوردند، اما دروازه بان و 
خط دفاع هوشیار استقلال اجازه گلزنی به حریف را 
ندادند تا آلومینیوم مقابل استقلال شکست بخورد. 
 بازی مقابل هوادار هفته آینده را چطور 

پیش بینی می کنید؟
هوادار با اینکه مقابل پیکان شکست را پذیرا شد، 
اما نمی توان این تیم را یک تیم از پیش بازنده تلقی 
کرد ساکت الهامی همیشه مقابل تیم های بزرگ 
بازی های خوبی از خود به نمایش گذاشته است. 
استقلال هم می داند برای رسیدن به قهرمانی 
بازی های باقی مانده خود را باید با پیروزی به پایان 
برساند بنابراین با تمام قوا به میدان خواهد رفت تا 
بتواند با پیروزی مقابل هوادار خود را آماده دربی 

کند. 
ریکاردو  عملکرد  درمورد  نظر شما   

ساپینتو چیست؟
اگرچه در ابتدای فصل نتایج خوبی نگرفت 
و کسی از او راضی نبود اما با به دست آوردن 
ترکیب ثابت نمایش قابل قبولی از خود ارائه کرد 
و دیدیم در هفته های اخیر پیروزی های پی در پی 
باعث شد یکی از امیدهای اصلی قهرمانی باشد. 
ساپینتو شناخت خوبی از بازیکنانش پیدا کرده، 
تعویض هایش به موقع است و در مجموع توانسته با 
وجود مشکلاتی که در استقلال وجود تمرکز خود و 
تیمش را از بین نبرده تا استقلال بتواند یک بار دیگر 

به قهرمانی برسد. 
 استقلال می تواند قهرمانی را تکرار کند؟
شرایط در بالای جدول بسیار پیچیده شده، 
اما اعتقاد دارم دربی نقش تعیین کننده ای در 
قهرمانی لیگ امسال خواهد داشت. سپاهان امیدوار 
است استقلال و پرسپولیس به تساوی دست پیدا 
کنند، اما سرخابی ها هم می دانند برای دستیابی به 
قهرمانی باید پیروز از میدان خارج شوند، بنابراین 
استقلال هم امیدوار است این دیدار را با پیروزی به 
پایان رسانده تا بتواند یکی از امیدهای اول قهرمانی 

در پایان این فصل باشد. 
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سپاهان در تبریز به دنبال مدارا بود

حدادی:

اگر بعد از خداحافظی دنبال 
زندگی ام بروم خیانت کرده ام

یک پیشکســوت فوتبــال گفت: ســپاهان مدعی اصلی 
قهرمانی اســت، اما در دیدار بــا تراکتور به دنبــال مدارا و 
رســیدن به تســاوی بود تا فقط این خان را رد کند. مهدی 
کریمیان در گفت وگو با ایسنا، در خصوص عملکرد سپاهان 
در هفته بیســت وپنجم لیگ برتر به عنوان یکی از مدعیان 
اصلی قهرمانی و شکست آنها در خانه تراکتور، اظهار کرد: با 
توجه به اینکه سپاهان مدعی اصلی قهرمانی است و اختلاف 
امتیاز داشت، احســاس می کنم در بازی با تراکتور با توجه 
به حضور حداکثری هواداران تبریز و جو ســنگین ورزشگار 
یادگار امام، ســپاهان به دنبال تســاوی و کسب یک امتیاز 
بود. البته این استراتژی سرمربی اســت و او است که با تیم 
تمرین می کند. وی افزود: در دیدار سپاهان و تراکتور فارغ از 

اتفاقات حاشیه ای، سپاهان در حد و اندازه تیمی که در صدر 
اســت و برای قهرمانی می جنگد، نبود. تیمی که قهرمانی 
می خواهد بایــد همه بازی ها را ببــرد و اینکه بخواهیم یک 
خان را با تساوی رد کنیم درست نیست. این بازیکن اسبق 
سپاهان عملکرد تراکتور را نشان از کار و تمرکز آن ها دانست 
و گفت: تراکتور پس از سال ها توانست استقلال، پرسپولیس 
و سپاهان را شکست دهد که این نشــان می دهد دارند کار 
می کننــد. این در حالی اســت که قبل از آمدن ســرمربی 
جدید، تراکتور به سمت پایین جدول می رفت. در بازی برابر 
سپاهان نیز فوتبال روان و در جریانی را ارائه کردند. کریمیان 
خاطرنشان کرد: البته الان هم همه چیز دست سپاهان است 
و با تفاضل گل در صدر اســت، اما در بازی گذشته از لحاظ 

فنی باید بگویم سپاهان حداقل تا زمان دریافت گل به دنبال 
مدارا بود. می خواست بازی را به خط میانی بکشاند و با پرس 
تیم حریف را از کار بیندازد. او تاکید کرد: به عقیده من اگر 
سپاهان از همان ابتدا برای برد آمده بود، می توانست نتیجه 
بهتری بگیرد و این نتیجه به نفع بقیه رقیبان ســپاهان شد. 
بازیکن باتجربه فوتبال کشور تاکید کرد: سپاهان روی کاغذ 
بازی های راحت تری نسبت به دو رقیب اصلی اش دارد، ضمن 
اینکه استقلال و پرسپولیس با هم بازی خواهند داشت. در 
روز دربی پایتخت هر نتیجه ای کسب شود، به سود سپاهان 
است. اما من معتقدم قهرمانی از دل بازی های آسان به دست 
می آید نه بازی های ســخت. اگر به رقیب مســتقیم ببازی 

ایرادی ندارد، اما نباید به تیم های ضعیف تر امتیاز بدهی. 


